
 

BOA.0002.2.8.2023 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

  

PROTOKÓŁ NR LVIII/23 

z LVIII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 28 września 2023 r.  

w Bibliotece Publicznej Centrum Kultury Pniewy ul. Wolności 6  

  

LVIII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 28 września 2023 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 22 czerwca 2023 r. o godz. 19.13. 

  

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 12 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1.    Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

3.    Radna Powiatu Szamotulskiego – Bernadeta Markiewicz 

4.    Radny Powiatu Szamotulskiego – Sławomir Chamczyk 

5.    Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

6.    Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

7.    Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

8.    Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

9.    Sołtysi Gminy Pniewy 

10. Mieszkańcy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 



6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu gminy,  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 

2023 roku.  

9. Informacja z działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Centrum Kultury 

Pniewy.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego. (druk 461/23)  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości. (druk 462/23) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej  

w miejscowości Pniewy. (druk 463/23) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic 

Strzeleckiej i Pogodnej w Pniewach. (druk 464/23) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu aktywizacji gospodarczej  

w Pniewach między ul. Poznańską a obwodnicą miasta. (druk 465/23) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 136/2, 136/3 i 136/33  

w miejscowości Turowo. (druk 466/23) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej  

w rejonie ul. Wronieckiej i Słowiańskiej w Pniewach. (druk 467/23) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 468/23) 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. (druk 469/23) 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 470/23) 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 471/23) 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 



22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie. 

 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia LVIII 

sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Radnych Powiatu Szamotulskiego, Skarbnika oraz Sekretarza Gminy, 

pracowników Urzędu Miejskiego, mieszkańców oraz wszystkich obserwujących 

obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z trwającymi działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił 

o uczczenie minutą ciszy ofiar wojny. 

Z okazji imienin złożył życzenia Radnemu Lechowi Stępień. 

  

2.    Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 12, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał (nieobecni radni: Teresa Smorawska, Jacek Siminiak, 

Mateusz Kajzderski). 

  

3.    Przyjęcie protokołu z LVII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokół z sesji 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 



Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje protokół bez czytania, bądź zgłasza w tym 

przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LVII sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 

4.    Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad – zgodnie z załącznikiem 3 do niniejszego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza Gminy o wprowadzenie do porządku obrad - jako pkt 19 

"Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dotacji podmiotowej na 2024 r. dla Centrum 

Integracji Społecznej - druk 472/23..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 



Skubiszyński, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 

O godz. 15.36 na sesję przybył Radny Mateusz Kajzderski. Skład Rady – 13 osób. 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu gminy, o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania 

planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2023 roku.  

9. Informacja z działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Centrum Kultury 

Pniewy.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego. (druk 461/23)  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości. (druk 462/23) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej w 

miejscowości Pniewy. (druk 463/23) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic 

Strzeleckiej i Pogodnej w Pniewach. (druk 464/23) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu aktywizacji gospodarczej w Pniewach 

między ul. Poznańską a obwodnicą miasta. (druk 465/23) 

 

 



15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 136/2, 136/3 i 136/33 w 

miejscowości Turowo. (druk 466/23) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej w rejonie 

ul. Wronieckiej i Słowiańskiej w Pniewach. (druk 467/23) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 468/23) 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. (druk 469/23)  

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dotacji podmiotowej na 2024 rok dla 

Centrum Integracji Społecznej. (druk nr 472/23) 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 470/23) 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 471/23) 

22. Interpelacje i zapytania radnych. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zakończenie. 

 

5.    Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

  

6.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 22 czerwca do 28 września 2023 r. - 

zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszego protokołu.  

  

W odniesieniu do informacji Burmistrza, w celu uzyskania szczegółowych informacji  

zapytania złożyli radni: 

− Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak o e-usługi w ramach złożonego 

przez urząd wniosku dot. projektu „rozwój i poprawa jakości i dostępności  

e-usług publicznych Urzędu Miejskiego w Pniewach”.  



− Radna Jolanta Graś w sprawie spotkania ze Starostą Powiatu i inwestycji w 

Nojewie. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny oraz Sekretarz Gminy 

Justyna Chamczyk. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie złożono na 

piśmie żadnych wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Ratajczak przedstawił protokół z 

posiedzenia z dnia 21 września br. Tematem była analiza wykonania budżetu Gminy 

za pierwsze półrocze 2023 r. 

O godz. 16.45 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak ogłosił przerwę w 

obradach. 

Po przerwie wznowił obrady. 

 

8. Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu 

gminy, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o 

przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury 

za I półrocze 2023 roku.  

Niniejsza informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny przedstawił uwarunkowania związane  

z realizacją budżetu w pierwszym półroczu bieżącego roku. Podkreślił, że z 

optymizmem spogląda na jego realizację. Zagrożenia, które zostały przewidziane, nie 

zrobiły szkody budżetowi gminy. Nasz budżet po raz kolejny przekroczy sto milionów 

złotych. Dochody są realizowane zgodnie z planem. Kilka  miejsc, które są 

zagrożone wynika z sytuacji gospodarczej, jak chociażby przychody związane z 

udziałem w opłatach od czynności cywilnoprawnych, zwłaszcza jeśli chodzi o firmy, 

przedsiębiorstwa. Realizacja dochodu jest znikoma, co wynika z dużo mniejszych 

transakcji na rynku nieruchomości, niż przewidywaliśmy.  

W dalszej kolejności poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie danych z bieżącego 

półrocza  

 



Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz przedstawiła informację na podstawie 

prezentacji multimedialnej, której wydruk stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

W odniesieniu do przedstawionej informacji zapytania złożył Przewodniczący Rady 

Krzysztof Matuszak. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny oraz Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz. 

 

9. Informacja z działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Centrum 

Kultury Pniewy.  

Informację przedstawiła Dyrektor Biblioteki Publicznej Centrum Kultury Pniewy 

Joanna Superczyńska – zgodnie z prezentacją, której wydruk stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. 

O godz. 17.51 sesję opuścił Radny Szymon Krawczyk – skład Rady – 12 osób. 

O godz. 18.23 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak ogłosił przerwę w 

obradach. 

O godz. 18.23 sesję opuścił Radny Paweł Prętki – skład Rady – 11 osób. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady. 

Poprosił o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego. (druk 461/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Dyrektor OPS 

Bernadeta Markiewicz. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz Kajzderski 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego. (druk 461/23).  



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LVIII/450/23 

w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego  

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości. (druk 462/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Anna 

Straśko. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości. (druk 462/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Zdzisław 



Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LVIII/451/23 

w sprawie zgody na zbycie nieruchomości  

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej  

w miejscowości Pniewy. (druk 463/23). 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Anna 

Straśko. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował,  

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej w miejscowości 

Pniewy. (druk 463/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LVIII/452/23 

w sprawie zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej w miejscowości Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic 

Strzeleckiej i Pogodnej w Pniewach. (druk 464/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił zgodnie z treścią Kierownik Jacek Korpik. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Strzeleckiej i Pogodnej w 

Pniewach. (druk 464/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Janusz 

Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

PRZECIW (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Piechocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zdzisław Sobczyński 

NIEOBECNI (4) 

Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła przy 8 głosach za, 2 przeciw i 1 wstrzymującym 

UCHWAŁĘ NR LVIII/453/23 

w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Strzeleckiej i Pogodnej  

w Pniewach  

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu aktywizacji gospodarczej w 

Pniewach między ul. Poznańską a obwodnicą miasta. (druk 465/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił zgodnie z treścią Kierownik Jacek Korpik. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu aktywizacji gospodarczej w Pniewach między ul. Poznańską a 

obwodnicą miasta. (druk 465/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 



UCHWAŁĘ NR LVIII/454/23 

w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu aktywizacji gospodarczej w Pniewach między ul. 

Poznańską a obwodnicą miasta  

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 136/2, 136/3 i 136/33 w 

miejscowości Turowo. (druk 466/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił zgodnie z treścią Kierownik Jacek Korpik. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr 136/2, 136/3 i 136/33 w miejscowości Turowo. (druk 

466/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

 

 



UCHWAŁĘ NR LVIII/455/23 

w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr 136/2, 136/3 i 136/33 w miejscowości Turowo 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej w 

rejonie ul. Wronieckiej i Słowiańskiej w Pniewach. (druk 467/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił zgodnie z treścią Kierownik Jacek Korpik. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej w rejonie ul. Wronieckiej i 

Słowiańskiej w Pniewach. (druk 467/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, 

Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień 

PRZECIW (2) 

Jacek Piechocki, Marek Wendt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Graś 

NIEOBECNI (4) 

Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła 8 głosami za przy 2 przeciw i 1 wstrzymującym 



UCHWAŁĘ NR LVIII/456/23 

w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej w rejonie ul. Wronieckiej i 

Słowiańskiej w Pniewach  

Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 468/23 

Informację do przedmiotowego projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Przemysław Chojan. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wyraziła pozytywną opinię do przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Krzystzof Matuszak przedstawił informację proceduralną 

dotyczącą rozpatrzenia skargi. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 468/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, 

Jacek Piechocki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

BRAK GŁOSU (1) 

Jolanta Graś 

NIEOBECNI (4) 

Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła 10 głosami (Radna Jolanta Graś nie brała udziału w głosowaniu) 



UCHWAŁĘ NR LVIII/457/23 

w sprawie rozpatrzenia skargi  

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. (druk 469/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów Zbigniew Drgas 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowotomyskiemu. (druk 

469/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LVIII/458/23 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowotomyskiemu 

Uchwała stanowi załącznik 17 do niniejszego protokołu 

 



19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dotacji podmiotowej na 2024 rok dla 

Centrum Integracji Społecznej. (druk nr 472/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik CIS Ostoja 

Renata Mizera. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów Zbigniew Drgas 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustalenia dotacji podmiotowej na 2024 rok dla Centrum Integracji 

Społecznej. (druk 472/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (4) 

Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Jacek Siminiak, Teresa Smorawska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LVIII/459/23 

w sprawie ustalenia dotacji podmiotowej na 2024 rok dla Centrum Integracji 

Społecznej 

Uchwała stanowi załącznik 18 do niniejszego protokołu 

 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 470/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 



Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów Zbigniew Drgas 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LVIII/460/23 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik 19 do niniejszego protokołu 

 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 471/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów Zbigniew Drgas 

poinformował, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LVII/46123 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2023-2032 

Uchwała stanowi załącznik 20 do niniejszego protokołu 

 

22. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 

 

23. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Powiatu Sławomir Chamczyk zaproponował spotkanie z dyrektorem 

szamotulskiego szpitala na temat działalności tej jednostki. 

 

 



24. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i LVIII sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak  

  

 

 

 

 


